

Section One: Announcement/ Invitation Form

The Public Telecommunication Corporation, (PTC), invites contractors for the following Tender No. (13/2013), for the Supply of (Indoor) MSAN Cabinets of various capacities, along with the Installation & Operation of two (2) sites for each Group, self –financed from the Investment Program for 2013 within the 1000k lines project :-

Group	Guarantee Amount in US\$	Project Name	Tender validity	Tender Fee In YR
Group One: (66,500) ADSL lines including Training	US\$45,000	National Program for Information Technology + Fixed Network Expansion, + Rural Telecom Development	(120)days from the date bid opening	YR.30,000
Group Two: (191,700) lines (ADSL + POTS) including Training	US\$85,000			
Group Three: (33,800) lines (ADSL + POTS) including Training	US\$40,000			

Interested bidders (who have the right to participate in one group, or two groups or all groups) should submit a written application during work hours to:

Republic of Yemen, Sana'a, The Public Telecommunication Corporation (PTC) HQ, in Al-Jiraff, Airport Road

Contracts & Tender Section in the General Administration for Procurement & Stores

The bid Document can be obtained for a non-refundable fee as mentioned above.

The deadline for the purchase of Tender Document is **2/10/2013**.

- Tenders shall be submitted in a red-waxed sealed envelope to the address indicated above ,marked with the name of the Entity, project name, tender number ,and the name of the bid, together the following documents:
 - 1) A bank guarantee as per the enclosed format in the Tender Document, or certified cheque, according to the above table valid for a period of **(150)** days from the date of the bid opening.
 - 2) A copy of valid registration and classification certificates.
 - 3) A copy of valid sales tax certificate +tax card.
 - 4) A copy of insurance card + Zakat Card.
 - 5) A Copy of practicing license.

Foreign companies offering legal documents and certificates issued by eligible countries to which they belong and to prove registration, classification and its continuity , certified by the competent authorities according to the laws and regulations in force in those countries.

- The deadline for receipt of tenders and opening of envelopes is at **11:00** am on Monday on 07/10/2013
Any bids received after this deadline shall not be accepted and shall be returned unopened to the bidder.
- The opening of envelopes shall be at the Procurement & Stores Opening Hall (third floor) in the address indicated above, in the presence of tenderers or their duly authorized representatives.

Interested tenderers can obtain information about Tender Document before payment during work hours for the period of validity allowed for the sale of Tender Document for (forty days) days from the date of publication of the first announcement.

إعلان مناقصة

تعلن المؤسسة العامة للاتصالات السلكية واللاسلكية عن رغبتها بإنزال المناقصة العامة التالية رقم: 2013/13 لشراء وتوريد كبائن Indoor MSAN مختلفة السعات بالإضافة الى تركيب وتشغيل عدد (2) مواقع لكل مجموعه ، بتمويل ذاتي ضمن البرنامج الاستثماري للعام 2013 ضمن مشروع مليون خط .-

الرسوم (بالريال اليمني)	سريان المناقصة	اسم المشروع	مبلغ الضمان \$	الوضع
30,000	120	+	US\$45,000	ADSL (66,500):
			US\$85,000	Ports+ ADSL (191,700):
			US\$40,000	Ports + ADSL (33,800):

فعلى الشركات الراغبة الدخول في هذه المناقصة (والمؤهلة للمشاركة فى مجموعة واحدة او مجموعتين او جميع المجموعات) التقدم بطلباتهم الخطية خلال أوقات الدوام الرسمي إلى:-

المؤسسة العامة للاتصالات - الإدارة العامة للمشتريات والمخازن - إدارة المشتريات - قسم العقود والمناقصات بالجراف شارع المطار لأخذ نسخة من المواصفات مقابل الرسوم المحددة أعلاه (لا ترد).
وآخر موعد لبيع الوثائق يوم الأربعاء بتاريخ 2013/10/02م.

- يقدم العطاء في مظروف مغلق ومختوم بالشمع الأحمر إلى عنوان المؤسسة المحدد ومكتوب عليه اسم المؤسسة والمشروع ورقم المناقصة، واسم مقدم العطاء، وفي طيه الوثائق التالية:-

- 1- ضمان بنكي بنفس نموذج الصيغة المحددة في وثائق المناقصة او شيك مقبول الدفع وبحسب ماهو موضح في الجدول أعلاه صالح لمدة (150) يوماً من تاريخ فتح المظاريف.
- 2- صورة من شهادة التسجيل والتصنيف سارية المفعول.
- 3- صورة من شهادة ضريبة المبيعات + البطاقة الضريبية سارية المفعول.
- 4- صورة من البطاقة التأمينية + البطاقة الزكوية سارية المفعول.
- 5- صورة من شهادة مزاولة المهنة.

سيكون على الشركات الأجنبية تقديم الوثائق والشهادات من البلدان المؤهلة التي تنتمي اليها تلك الشركات لأثبات انها شركات مسجلة، مصنفة، ومستمرة، ويجب ان تكون تلك الشهادات والوثائق مصادق عليها من الجهات المختصة وبحسب القوانين المعمول بها في تلك البلدان ..

- آخر موعد لاستلام العطاءات هو الساعة الحادية عشر ظهراً في يوم الاثنين بتاريخ 2013/10/07م وسيتم فتح المظاريف بحضور أصحاب الشركات أو من ينوب عنهم في تمام الحادية عشر ظهراً في التاريخ الموضحة أعلاه ولن تقبل العطاءات التي ترد بعد هذا الموعد وسيتم إعادتها بحالتها المسلمة إلى أصحابها

- سيتم فتح المظاريف بمقر صاحب العمل الموضح بعالية بصالة فتح المظاريف بالإدارة العامة للمشتريات والمخازن بحضور أصحاب العطاءات أو من يمثلهم بتفويض رسمي موقع ومختوم.

يمكن للراغبين في المشاركة في هذه المناقصة الإطلاع على وثائق المناقصة قبل شرائها خلال أوقات الدوام للفترة المسموح بها لبيع وثائق المناقصة لمدة (اربعون) يوم من نشر أول إعلان